
Protokół Nr 41/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 16 września 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Przewodnicz4cy Zarz4du Osiedla Nr 2 - Stanisław Gustyn;
3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera;
4. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Marzena Stoltmann.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Robert Sieg, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
2. Infori'nacja w zakresie możliwości budowy świetlicy wiejskiej w Zbożu;
3. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Chopina w S«;pólnie
Krajeńskim;

4. Opinia w sprawie projektu uchwa§ dot. wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Szkolnej w Sępólnie
Kraj eńskim ;

5. Opinia Komisji w sprawie projektu uchwały dot. wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Przemysłowej w Sępólnie
Kraj eńskim ;

6. Opinia w sprawie wmurowania kapsuły czasu;
7. Informacja w zakresie realizacji wniosków wysuniętych na poprzednich

posiedzeniach Komisji;
8. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
9. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Inspektor Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego poinformowała, że
Urząd Marszałkowski w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich ogłosił nabór
do projektu na rozbudowę, przebudowę i budowę świetlic wiejskich oraz domów
kultury. Gmina zamierza złożyć wniosek na budowę świetlicy wiejskiej w Zbożu.
Dofinansowanie jakie można uzyskać wynosi 63,63o/o przewidywanych kosztów
inwestycji, maksymalna kwota na miejscowość to 500tys.zł. Szacunkowy koszt
świetlicy o powierzchni l 53m. wyniósłby 785.792,86Zł.
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Komisja przyjęła przedstawioną informacj«; do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
pro5ekt uchwały Rady Miej skiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niemchomości
gruntowych położonych przy ulicy Chopina w Sępólnie Krajeńskim. Nadmienił, że
dotyczy to pięciu działek o powierzchni po 40m2. z przeznaczeniem na usługi, jest
pozytywna opinia Zarządu Osiedla Nr 2.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwa§ Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gruntowych położonych przy ulicy Szkolnej w Sępólnie Krajeńskim. Nadmienił, że
dotyczy to dwóch działek pod zabudowę garażową.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwaly Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości
gmntowych położonych przy ulicy Przemysłowej w Sępólnie Krajeńskim. Nadmienił,
że dotyczy to dwóch wewnętrznych działek nie posiadających dojazdu.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.6. Komisja zapoznała się z pismem radnego Juhnke w sprawie wmurowania kapsuły
czasu.

Pan Sieg przypomniał, że propozycje zawartości kapsuły zostały wypracowane podczas
wcześniejszych posiedzeń Komisji Rady Miej skiej.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie propozy«'3e wysunięte podczas w/w
posiedzeń (list młodzieży dot. naszego miasta za 50 lat, najnowszy biuletyn
informacyjny gminy, medal pamiątkowy na okoliczność odtworzenia pomnika
Wdzięczności Ku Czci Chrystusa Króla).

Ad.7. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację
z realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji.

- wystąpić do Wód Polskich o prawidłowe regulowanie poziomu wody na Jeziorze
Sępoleńskim, szczególnie w okresie letnim, gdyż ogranicza to tarło ryb i powodu.ie
przyduchę - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że wystąpiono z takim pismern;
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- rozważyć wstawienie progu zwalniającego od mola w kierunku ulicy Jeziornej (zwykle
w weekendy na tym odcinku dochodzi do ,,wyścigów" poiazdów) - Kierownik Referatu
Gkr poinformował, że ta sprawa będzie jeszcze procedowana;

- przyspieszyć ułożenie polbruku przy świetlicy wiejskiej w Dziechowie - Kierownik
Referatu Gkr poinformował, że w tej sprawie są uzgodnienia pomiędzy sołtysem a
Prezesem Zakładu Transportu i Usług;

- doprowadzić do prawidłowego funkcjonowania tężni - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że znając Dyrektora doprowadzi on do ich prawidłowego
funkcj onowania;

- sukcesywnie wykaszać skarpę przy ulicy Podgórnej - Kierownik Referatu Gkr
poinformował, że wniosek został zgłoszony do Zakładu Transportu i Usług;

- systematycznie porz4dkować groby żołnierzy na cmentarzu parafialnym - Kierownik
Referatu Gkr poinformował, że groby zostały wysprzątane przed 1 września, sprzątanie
odbędzie się także przed listopadem.

W związku z nieobecnością na posiedzeniu Kierownika Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego ustaliła, że omówienie realizacji wniosków z zakresu w/w referatu
nastąpi podczas kolejnego posiedzenia Komisji.

Ad. 8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia
W l'nieSi4Cu sierpnilL

Ad.9. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Tomas zwrócił się, aby wystąpić z pismem do Starostwa Powiatowego o wyci«;cie
gałęzi przy przejściu dla pieszych na ulicy Targowej, które uniemożliwiają prawidłowe
funkcjonowanie solarowej sygnalizacji świetlnej;

- Pan Tomas zwrócił się, aby wyciąć drzewo na drodze powiatowej relacji Dąbrówka -
Chojnice, którego korzenie podnosz4 asfalt, co stwarza niebezpieczeństwo w ruchu
drogowym (ostatni zakręt w prawo wyjeżdżając z Dąbrówki). Należy także usunąć
zakrzaczenia i wykosić trawę na poboczach od Dąbrówki do granic powiatu;

- Pan Szwarc zawnioskował o wymianę lub odnowienie mało widocznych,
zardzewiałych tablic z nazwą miejscowości Dziechowo i Piaseczno;

- Pan Szwarc zwrócił się o usunięcie wyciętych i zalegających od dłuższego czasu
zakrzaczeń znajdujących się na terenie Dziechowa w kierunku centrum wsi;

3



- Pani Turek zwróciła się, aby rozpoznać i'nożliwość wyegzekwowania od właścicieli
nieruchomości znajdujących się na skrzyżowaniach (przykład ulicy Spacerowei,
Krasickiego) przycinanie żywopłotów, które ograniczają widoczność drogową;

- Pan Kąkol poddał pod rozwagę możliwość założenia okrągłych krawężników przy
schodach prowadzących w kierunku kościoła wzdłuż Banku Millenium, tak aby nie
powstały ostre krawędzie;

- Pan Sieg zwrócił się, aby wyrównać nawierzchnię ulicy Turystycznej (dziury po
prawei stronie przy wjeździe od strony Szkoły Podstawowej Nr l);

- Pan Sieg zasygnalizował konieczność zlikwidowania zapadnięcie nawierzchni na ulicy
Polnej (na wysokości posesji Pana Maciaszka);

- Pan Sieg zwrócił się o uporządkowanie łącznika między ulicą Wojska Polskiego a
ulicą Moniuszki;

- Pan Sieg zwrócił się o wystąpienie do właściciela działki przy ulicy Małcużyńskiego
(naprzeciwko posesji Pana Przybysza) o jej uporządkowanie;

- Pan Kąkol zasugerował, aby poczynić działania w celu ograniczenia pojawiania się
graffiti na obiektach gminnych;

- Pan Gustyn zwrócił się o naprawę kładki przy młynie;

- Pan Gustyn zwrócił się o zainstalowanie lampy przy plenerowe.i siłowni na ulicy
Lipowej.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył
posiedzenie.
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Zastępca Przewodniczącego Komisji
Mario}a Turek
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